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Human Resource Department قسم الموارد البشرية 

Tel: الهاتف 

Confirmation of Resignation Form
Date: ____________________ 

To: ______________________
We received notification from ________________________ (name of supervisor) that you resigned your employment on _____________ (date). You mentioned the following reason for your resignation. (Reason for resignation) 
Consistent with company policy we have accepted your resignation with a final date of employment of _____________. 
Optional:  you can leave early till the aforementioned date. And you will get paid according to the total working hours.

 The final date you are actually needed to report is on ……………and you will report to your supervisor as usual. 

According to company policy you will go through an Exit interview which scheduled on ………and you can notify us, if this date isn’t proper for you in order to reset another date.
	Employer Signature

	Employee Signature

	Date Signed



نموذج التأكيد على  قبول  إستقالة  
التاريخ........................

إلى ............................
لقد تسلمنا إخطار من ( اسم المديرالمباشر ) بأنك قد تقدمت بإستقالتك من وظيفتك بتاريخ ...............و تقدمت بالسبب التالى للإستقالة و هو ( ..............سبب الإستقالة من العمل ......) .
تماشياً مع سياسة الشركة فقد تم قبول إستقالتك على أن يكون أخر يوم لك فى العمل هو الموافق ............. .
إختيارى : لديك الحق بالإنصراف الباكر من العمل لحين التاريخ المذكور سلفاً .

أخر تاريخ لرفع التقارير الخاصة بك هو الموافق .............و سوف تقوم بتسليمه لمديرك المباشر كالمعتاد . 
طبقاً لسياسة الشركة عليك المرور بمقابلة أخيرة قبل ترك العمل و قد تحدد لها تاريخ ................ . يمكن إخبارنا إن كان هذا التاريخ غير مناسب لك، وذلك حتى يمكننا إعادة تعيينها فى يوم أخر . 
	توقيع صاحب العمل 
	توقيع الموظف
	تاريخ التوقيع 



